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Protokół nr XXXIV/2022 

z posiedzenia XXXIV Sesji Rady Gminy Wapno 

odbytym w dniu 21 kwietnia 2022 roku 

 

21 kwietnia 2022 roku o godzinie 15:00 w Sali Sesyjnej Urzędu Gminy Wapno rozpoczęła się 

XXXIV Sesja Rady Gminy Wapno. 

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Piechowiak otworzył XXXIV Sesję Rady Gminy 

Wapno i przywitał zebranych, (nieobecny Radny Mikołaj Szumann oraz Radny Mariusz Łasut).  

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. Frekwencja 86,67 %. 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

Wójt Gminy – Maciej Kędzierski 

Skarbnik Gminy – Monika Dobroniecka 

Sekretarz Gminy – Marika Kosmowska 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady stwierdził kworum.  

 

Przewodniczący Rady w nawiązaniu do przesłanego porządku obrad zaproponował dodanie 

następujących punktów: 

 Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania 

Narkomanii na rok 2022 dla Gminy Wapno, 

 Zamiana w porównaniu do pierwotnego porządku obrad punktu 16 i 17. 

Przewodniczący zapytał, czy ktoś jeszcze ma propozycje zmian do porządku obrad. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad:  

Porządek obrad: 

1) Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2) Informacja n/t porządku obrad, zgłaszanie uwag i poprawek. 

3) Uwagi do protokołu z XXXII i XXXIII Sesji Rady Gminy. 

4) Informacja z Państwowej Inspekcji Sanitarnej; 

5) Informacja o działaniach na rzecz rolnictwa podejmowanych przez Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego. 

6) Informacja o działaniach na rzecz rolnictwa podejmowanych przez Izbę Rolniczą. 
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7) Informacja o przygotowaniach do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz organizacji 

Gminnego Festynu Rodzinnego w 2022 roku; 

8) Plan arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie na rok 

szkolny 2022/2023; 

9)  Sprawozdanie ze współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz 

z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku; 

10)  Informacja o liczbie oraz sposobie załatwienia skarg i wniosków obywateli w Urzędzie 

Gminy Wapno w 2021 roku; 

11) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę; 

12) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przekształcenia Przedszkola 

Publicznego Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie poprzez zmianę nazwy przedszkola 

i zmianę siedziby przedszkola. 

13) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie pokrycia części kosztów 

gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących 

z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

14) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno 

15) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów 

należących do Gminy Wapno w Międzygminnym Składowisku Odpadów Komunalnych 

Sp. z o.o. w Toniszewie. 

16) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2030. 

17) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na rok 

2022. 

18) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie emisji obligacji Gminy Wapno oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

19) Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii 

na rok 2022 dla Gminy Wapno 

20) Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków z poprzedniej 

sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach. 

21) Wolne wnioski i informacje. 

22) Zakończenie sesji.  
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Radni jednogłośnie przyjęli porządek obrad, spełniając wymóg głosowania bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady.  

Protokół z imiennego głosowania w sprawie zmiany porządku obrad stanowi załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady poprosił o uwagi i zapytania do protokołu z XXXII i XXXIII Sesji Rady 

Gminy. 

Uwag nie było, protokół uznano za przyjęty bez zastrzeżeń. 

 

Ad. 4. 

Informację z Państwowej Inspekcji Sanitarnej przedstawił na posiedzeniu gminnych Komisji i 

raport złożył Dyrektor Państwowej Inspekcji Sanitarnej w Wągrowcu P. Paweł Gilewski. 

Podczas sesji jego streszczenie przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Wapno Radosław 

Piechowiak. Raport stanowi załącznik do protokołu z posiedzenia łączonych Komisji z dnia 

10.04.2022 r. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ad.5.  

Informacja o działaniach na rzecz rolnictwa podejmowanych przez Ośrodek Doradztwa 

Rolniczego przedstawiona została przez Przewodniczącego Rady Gminy Wapno Radosława 

Piechowiaka. Przesłano tylko opracowanie dot. zakresu funkcjonowania ODR. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ad. 6. 

Informacja o działaniach na rzecz rolnictwa podejmowanych przez Wielkopolską Izbę Rolniczą 

przedstawiona została przez Przewodniczącego Rady Gminy Wapno Radosława Piechowiaka. 

W komisji brała udział P. Anna Majer. Przedstawiła zakres działań lokalnych WIR. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 
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Ad. 7. 

Informacja o przygotowaniach do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży oraz organizacji 

Gminnego Festynu Rodzinnego w 2022 roku. Informację o letnim wypoczynku, w postaci 

półkolonii przedstawiła Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wapnie Pani Anna Wagner. Stanowi 

ona załącznik nr 4 do protokołu. Na temat Festynu Rodzinnego w 2022 głos zabrał Wójt: na 

posiedzeniu łączonych Komisji Rady Gminy w maju zostaną przedstawione i omówione 

propozycje, na chwilę obecną istnieją okoliczności, w których Festyn Rodzinny organizowany 

przez Gminę Wapno mógłby kolidować z innymi organizowanymi w tym samym czasie 

w Sołectwach. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: kto 

będzie sprawował opiekę nad dziećmi na półkolonii? 

Dyrektor Anna Wagner: opiekunem głównym będzie Pani Monika Stachowiak a ponadto 3 

innych opiekunów. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ad. 8. 

Plan arkusza organizacyjnego Szkoły Podstawowej im. A. Mickiewicza w Wapnie na rok 

szkolny 2022/2023. Dyrektor A. Wagner przedstawiła na posiedzeniu łączonych Komisji Rady 

informację na temat arkusza na rok szkolny 2022/2023. Zajęcia są dostosowywane na bieżąco 

do potrzeb dzieci. Prowadzone są także zajęcia rozwijające w związku z Programem 

Laboratoria Przyszłości. Opracowanie arkusza organizacji roku szkolnego 2022/2023 stanowi 

załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ad. 9. 

Sprawozdanie ze współpracy Gminy Wapno z organizacjami pozarządowymi oraz 

z podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w 2021 roku. Sekretarz Gminy 

Marika Kosmowska przedstawiła sprawozdanie dotyczące współpracy z organizacjami 

pozarządowymi. W roku 2021 były w Gminie Wapno prowadzone zajęcia z piłki nożnej, na 

które przekazano 65 tys. zł. Środki wykorzystane zostały w sposób celowy a ich 
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niewykorzystana część wraz ze sprawozdaniem została złożona w terminie. Sprawozdanie 

stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ad. 10.  

Informacja o liczbie oraz sposobie załatwienia skarg i wniosków obywateli w Urzędzie Gminy 

Wapno w 2021 roku. Sekretarz Gminy Marika Kosmowska przedstawiła informację, że w 2021 

roku wpłynęły dwie skargi. Obie zostały rozpatrzone negatywnie, a skarżący otrzymali 

informację w wyznaczonym ustawą terminie. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. Informacja stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Ad. 11.   

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie agresji Federacji Rosyjskiej na Ukrainę.  

Przewodniczący przedstawił uchwałę. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie agresji 

Federacji Rosyjskiej na Ukrainę. Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
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Ad. 12.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie przekształcenia Przedszkola Publicznego 

Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie poprzez zmianę nazwy przedszkola i zmianę 

siedziby przedszkola. Projekt przedstawiła Sekretarz Gminy Pani Marika Kosmowska. Projekt 

dotyczy formalnego przeniesienia Przedszkola oraz nadanie mu nazwy. Uchwała jest 

dopełnieniem zainicjowanego procesu przeniesienia siedziby, a załącznikiem jest akt 

założycielski z nadaniem nazwy. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie 

przekształcenia Przedszkola Publicznego Prowadzonego przez Samorząd w Wapnie poprzez 

zmianę nazwy przedszkola i zmianę siedziby przedszkola. Uchwała stanowi załącznik nr 11 

do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 13. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. Projekt przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika 

Dobroniecka, która poinformowała o konieczności przesunięcia środków z uwagi na fakt, 

iż środki na wskazane zadania są niewystarczające na pokrycie zobowiązań wynikających 

z gospodarką komunalną. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie pokrycia 

części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych 

niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. Uchwała 

stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 14.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości 

gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno. Informację o uchwale przedstawiła Sekretarz 

Gminy Pani Marika Kosmowska. Działka zlokalizowana jest przy ul. Solnej. Środki pozyskane 

ze sprzedaży w/w nieruchomości przekazane zostaną na wydatki i inwestycje w Gminie 

Wapno. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Wapno. 

Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 15.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wyrażenia zgody na zbycie udziałów 

należących do Gminy Wapno w Międzygminnym Składowisku Odpadów Komunalnych 

Sp. z o.o. w Toniszewie. Głos w sprawie uchwały zabrała Skarbnik Gminy Wapno Pani Monika 

Dobroniecka. Wyjaśniała, iż rozpoczynamy procedurę sprzedaży wszystkich udziałów 

składowisku w Toniszewie. Głos zabrał w w/w sprawie także Wójt Gminy Wapno Pan Maciej 

Kędzierski. Poinformował on, że działania mające na celu sprzedaż akcji w składowisku 

Toniszewie ma na celu rozwiązanie kłopotliwej sytuacji, w której udziałowcy w składowisku 

płacą więcej przy odprowadzaniu odpadów niż na innych komercyjnych składowiskach. Celem 

jest doprowadzenie do sytuacji mających na celu efektywne wydatkowanie środków z budżetu 

Gminy Wapno. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radny A. Szymanik: czy są zastrzeżenia ze strony spółki, co do sprzedaży udziałów? 

Wójt Gminy M. Kędzierski: odpowiedź padła już na komisji, wg. ustawy nie ma regionalizacji, 

co do odbiorów odpadów komunalnych. W interesie działań związanych z finansami 

i ekonomią Gminy są jak najniższe ceny odbioru odpadów, czego nie gwarantuje składowisko 

w Toniszewie. Deklaracja o sprzedaży akcji została nerwowo odebrana gdyż do spółki mogłyby 

dołączyć prywatne podmioty. 

Radny A. Szymanik: a czy grozi nam powództwo sądowe? 

Wójt Gminy M. Kędzierski: zasady wg., których postępujemy są zgodne z procedurami 

i zapisami w statucie spółki. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 
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Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie udziałów należących do Gminy Wapno w Międzygminnym 

Składowisku Odpadów Komunalnych Sp. z o.o. w Toniszewie. Uchwała stanowi załącznik nr 

17 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 16. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmiany do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2030. Zmiany w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. Wprowadzone zmiany 

związane są z emisja obligacji oraz z restrukturyzacją zadłużenia, wydłużeniem perspektywy 

finansowej Prognozy oraz planami inwestycyjnymi Gminy Wapno. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wapno na lata 2022-2030. 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na rok 

2022. Zmiany w budżecie na rok 2022 przedstawiła Skarbnik Gminy Wapno Pani Monika 

Dobroniecka; dotyczą one zakresu działań z Wieloletniej Prognozy Finansowej. 



10 
 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie 

wprowadzenia zmian do budżetu na rok 2022. Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego 

protokołu. 

 

Ad. 18. 

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie emisji obligacji Gminy Wapno oraz 

określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Informację o zakresie uchwały 

przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Monika Dobroniecka. Emisja obligacji wiąże się 

z restrukturyzacją zobowiązań oraz przeznaczeniem pozyskanych środków na cele 

inwestycyjne. W zamiarze działania Gminy Wapno jest budowa ścieżki pieszo-rowerowej 

wzdłuż ul. Długiej oraz zakup wozów bojowych dla OSP w Ruścu i Stołężynie. Uchwała 

zawiera także upoważnienie dla Wójta Gminy Wapno na zaciągnięcie zobowiązań do 

wysokości 5 100 000 zł  oraz do przeprowadzenia restrukturyzacji zadłużenia i emisji obligacji. 

Pozostałe zmiany omówione zostały na posiedzeniu Komisji. Zaznaczyć należy, że obecna 

uchwała zawiera zmiany wniesione przez Gminną Komisję Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński:  

dlaczego emitujemy obligacje a nie wnioskujemy o kredyt? I czy to dobry czas na zaciąganie 

nowych zobowiązań? 
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Skarbnik M. Dobroniecka: podjęcie uchwały o emisji obligacji jest ściśle powiązane ze 

zmianami w WPF i zmianami do budżetu na 2022 r., które zostały zatwierdzone przez Radę 

Gminy Wapno wcześniej. Zaważyły względy ekonomiczne, możliwość karencji w spłacie oraz 

niska prowizja i oprocentowanie daje możliwość spłaty istniejących już zobowiązań, a przy 

kolejnym kredycie doszłoby do kumulacji zobowiązań w krótkim terminie. Jeśli chodzi o to 

czy jest to dobry moment, raczej dogodna sytuacja, jeśli chodzi o podjęcie celowych działań 

związanych z wydatkowaniem. 

Wójt Gminy M. Kędzierski: inwestycja w ścieżkę pieszo-rowerową to połączenia osiedla 

z centrum Wapna dla dzieci i innych mieszkańców. Poprawi to bezpieczeństwo i komunikację. 

Kolejne inwestycje to zakup wozów bojowych dla OSP w związku z przynależnością Gminy 

do KSR-G. Po spotkaniu na podkomisji ustalono z Druhami z OSP zakup wozów dla OSP 

Rusiec i Stołężyn. Inwestycja ma służyć poprawie bezpieczeństwa mieszkańcom Gminy 

Wapno, co jest działaniem niezbędnym leżącym po stronie zadań własnych Gminy.  

Przewodniczący poprosił o zaopiniowanie projektów uchwał. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: Komisja 

nie wnosi uwag do projektu uchwały i opiniuje ją pozytywnie. 

Przewodnicząca Komisji Samorządowej i Spraw Społecznych Pani Edyta Gaszyńska-

Ciszewska: Komisja pozytywnie opiniuje podjęcie uchwały. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 13 radnych. 

Wstrzymujących głosów nie było. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 13 głosami podjęła Uchwałę w sprawie emisji 

obligacji Gminy Wapno oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. Uchwała 

stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 19.  

Podjęcie Uchwały Rady Gminy Wapno w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 

rok 2022 dla Gminy Wapno. Głos w sprawie podjęcia uchwały zabrała Przewodnicząca 

Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych Pani Irena Łosiak. Przedstawiła 

zmiany, które znalazły się także w głosowanych wcześniej zmianach do budżetu na rok 2022. 
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Środki przekazane ze sprzedaży alkoholu w małych pojemnościach zostaną przeznaczone na 

sporządzenie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii oraz zaburzeń Behawioralnych, zgodnie ze wskazaniami, co do 

przeznaczenia w/w środków. Pozyskane środki (ok. 6 600 zł,) posłużą na dofinansowanie 

półkolonii (5 000 zł), a pozostała część posłuży na walkę z zagrożeniami behawioralnymi 

w Gminie Wapno. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań. 

Radni nie wnosili uwag. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia w/w uchwały. 

Rada liczy 15 radnych. 

W czasie głosowania obecnych było 13 radnych. 

Za uchwałą głosowało 12 radnych. 

Przeciwnych głosów nie było. 

Wstrzymał się 1 radny. 

Protokół z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

W związku z powyższym Rada Gminy Wapno 12 głosami podjęła Uchwałę w sprawie 

uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

i Przeciwdziałania Narkomanii. Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. Informacja Wójta o wykonaniu uchwał Rady Gminy, o realizacji wniosków 

z poprzedniej sesji, o działalności między sesjami i podjętych zarządzeniach.  

Wójt Gminy Wapno poinformował, że w minionym okresie podjęto 16 zarządzeń 

i zrealizowano 8 podjętych uchwał w dwóch kolejnych Sesjach Rady Gminy Wapno. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wskazała zastrzeżenia, co do jednej z uchwał informując 

jednocześnie, że nie miały wpływu na zasadność uchwały. Informacja o zarządzeniach stanowi 

załącznik nr 26. Informacja o uchwałach stanowi załącznik nr 27 i 28. 

Informacje dotyczące działalności między sesjami: 

 Gmina Wapno kończy inwestycje drogowe na ul. Piaskowej, Kopernika, 

Kochanowskiego, Wolności, Sienkiewicza, Powstańców Wielkopolskich, wszystko 

przy niewielkim udziale środków zewnętrznych (RFIL) 

 Planowana nowa inwestycja ścieżka pieszo-rowerowa równoległa do ul. Długiej,  

 Wyłoniono wykonawcę inwestycji drogowej na ul. Sportowej i Podgórnej, 22.04.2022 

podpisana zostanie umowa, 
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 Trwa niwelowanie szkód po wichurach. Szkody dokonały się na hali sportowej, 

budynku Przedszkola oraz innych budynkach indywidualnych oraz w drzewostanie na 

terenie całej Gminy. Straty zostały oszacowane przez komisje a wnioski przekazano do 

GOPS w celu wypłaty środków odszkodowawczych. 

 W chwili obecnej w związku z agresją Rosji na Ukrainę w Gminie Wapno przebywa 46 

uchodźców. Część w miejscach prywatnych a część w ramach relokacji na stadionie. 

Serdeczne podziękowania dla Prezesa Klubu Unia Wapno za udostępnienie miejsca 

w hotelu przy stadionie.  

 Kilkukrotnie odbyło się spotkanie z władzami Składowiska Odpadów w Kopaszynie. 

Dotyczące wspomnianej na Sesji Rady sytuacji i sprzedaży akcji w spółce. Wnioski 

z rozmów były już wcześniej przekazywane. 

 Odbyła się narada z Wojewodą Wielkopolskim organizowana przez Starostwo 

Powiatowe z udziałem Posła na Sejm RP. W tematach poruszano kwestie dotyczące 

działań w Gminie Wapno.  

 Rozstrzygnięcie wniosków złożonych wcześniej nastąpi prawdopodobnie w maju. 

 Planowane jest potkanie podmiotów prywatnych i władz Gminy Wapno w sprawie 

organizacji zawodów sportowych na przełomie maja i czerwca. 

 Razem z Przewodniczącym Rady Gminy odbyło się spotkanie z Kierownik GOPS 

w sprawie działań wspierających na rzecz uchodźców przebywających w Gminie 

Wapno. 

 Odbyło się spotkanie z Dyrektor Szkoły Podstawowej w sprawie arkusza 

organizacyjnego na nowy rok szkolny 2022/2023. Arkusz uzyskał pozytywną opinię. 

 Zrealizowano jeden z dwóch wniosków ostatnich Sesji dot. punktu poboru materiału do 

laboratorium. Punkt ten działa. Jeśli chodzi o szkody wyrządzone przez bobry, które 

powodują szkody w rolnictwie to sprawę przekazano do koła łowieckiego Zając oraz 

padła propozycja na posiedzeniu Komisji o możliwości uczestnictwa w rozmowach 

i negocjacjach ze strony Wielkopolskiej Izby Rolniczej. 

 Prośba o wyznaczanie przez Sołtysów dat organizowanych zebrań wiejskich 

w poszczególnych Sołectwach. 

Przewodniczący poprosił o zadawanie pytań.  

 

Ad.21.  

Wolne wnioski: 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Pan Leszek Baczyński: 

ponawiam wniosek o wyrównanie dróg lokalnych po okresie zimowym na ul. Libelta i Chopina, 

oraz proszę o interwencję doraźną Powiatowy Rejon Dróg w sprawie ul. Bema i Górniczej. 

 

 

Ad.23.  

Zakończenie sesji.  

Wobec zrealizowania porządku obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Wapno Przewodniczący 

Rady dokonał jej zamknięcia. 

Zakończenie sesji o godz. 16.05 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

/-/ Radosław Piechowiak 


